ELECTRONIC COMMUNICATIONS

電子通訊

We appeal to Members for receiving electronic communications from the Club.

Members are suggested to register with the Club to receive Club's information electronically. With Members' agreement, we will send you an e-mail alert together with the electronic information each time when the documents are ready. These e-mails will be sent to you on the same day when the documents are mailed to Members. The documents include monthly statements, newsletters, annual reports, notices and circular etc.

Members are strongly encouraged to take advantage of this option as the General Committee believes that it is a more CONVENIENT and PROMPT method of communication with our Members and will help to save resources. It will help to reduce consumption of the world's natural resources and SAVE PRINTING and MAILING COSTS for the Club.

Members who intend to receive electronic communications from the Club are kindly requested to complete and fax (28905501) / email (membership@ccc1894.com) the following slip to the Club.

我們呼籲 閣下以電子形式接受本會資訊。

我們建議會員登記,以同意以電郵形式接收本會資訊。一經登記,我們會透過電郵通知 會員本會最新的資訊。當我們將資訊以郵遞方式寄出,同日你便可從電郵中顯示的連結 取得本會最新資訊,當中包括每月月結賬單、會訊、周年報告、告示和通告等。

我們希望會員盡量利用此服務,理事會認為這是與會員更方便快捷的溝通模式,亦減少 耗用地球資源,節省本會製作、郵遞資訊的成本。

若你有興趣透過電子的方式取得本會資訊,請填妥附奉之回條,並將回條傳真 (28905501)/電郵 (membership@ccc1894.com)至本會。

Registration for Electronic Communications

登記接受電子資訊

I intend to receive electronic communications (statements, annual report, newsletters & circulars etc) from the Club.

My name, membership no and e-mail address are:

我希望取得本會的電子通訊(月結單、周年報告、會訊、告示和通告等)

本人姓名、會員證號碼及電郵地址如下

Name :	Membership no. :
姓名	會員證號碼
E-mail address :	Signature :
宝	次 毀